

# GLOBAL TECH LAUNDRY

## Innovative, quality laundry solutions

Global Tech Laundry  
[www.globaltechlaundry.com](http://www.globaltechlaundry.com)

## JOS

### Washer Extractor

#### 洗衣機提取器



The 7-inch full color LCD touchscreen controller simplifies operations with multilingual interface, 50 sets of wash programs, tailored to different soil levels. (6 sets for vended models.)

7 英寸全彩 LCD 觸控式螢幕控制器通過多語言介面、50 組清洗程式簡化操作，針對不同的污垢水準量身定製。（售貨模型 6 套。

The vended models support flexible payment options, including coin, card, mobile pay and central payment to accommodate various business models. Flexible pricing and additional revenue opportunities can be achieved through time-of-day pricing. An on-screen timer provides customers with precise cycle duration information. Designed to enhance cost efficiency and increase throughput with an extraction speed of up to 200 G-force.

售貨模式支持靈活的支付方式，包括硬幣、卡、移動支付和集中支付，以適應各種商業模式。靈活的定價和額外的收入機會可以通過時間定價來實現。螢幕上的計時器為客戶提供精確的周期持續時間資訊。旨在提高成本效率和提高產量，提取速度高達 200 G 力。

The robust construction is engineered for longevity, efficient load balancing, and to minimize sound and vibration levels. An advanced inverter drive system ensures smooth and dependable performance.

堅固的結構旨在延長使用壽命、實現高效的負載平衡，並最大限度地降低聲音和振動水準。先進的變頻器驅動系統確保平穩可靠的性能。

The uniquely designed 3D stereoscopic honeycomb-shaped inner drum extraordinarily improves the cleaning results, ensures the water drain faster and more thorough, and effectively reduces clothing damage.

獨特設計的 3D 立體蜂窩狀內滾筒，極大地提高了清潔效果，確保排水更快、更徹底，有效減少衣物損壞。

The self-cleaning four-compartment dispensers automatically release chemicals at the optimal times during the wash cycle. The industry-leading programmable water levels, allowing precise adjustments to water usage throughout each cycle, contributing to utility savings.

自清潔四格分配器在洗滌週期的最佳時間自動釋放化學品。行業領先的可程式設計水位，允許在每個週期中精確調整用水量，有助於節省水電成本。



# GLOBAL TECH LAUNDRY

## Innovative, quality laundry solutions

Global Tech Laundry  
[www.globaltechlaundry.com](http://www.globaltechlaundry.com)

### TECHNICAL DATA 技術數據

MODEL - MODEL	JOS-16	JOS-21	JOS-30
	OPL model	OPL model	OPL model
Capacity 能力	16 kg	21 kg	30 kg
Cylinder Diameter 氣缸直徑	600 mm	683 mm	774 mm
Cylinder depth 圓柱體深度	478 mm	504 mm	600 mm
Cylinder volume 氣缸容積	135 liters	185 liters	282 liters
Single motor 單電機	0,75 kw	1,8 kw	3,5 kw
Wash Speed 洗滌速度	40-50 rpm	40-50 rpm	40-50 rpm
Extract Speed 提取速度	800 rpm	750 rpm	700 rpm
G Factor G 因數	G 200	G 200	G 200
Water inlet valve 進水閥	Ø 1/2"	Ø 3/4"	Ø 3/4"
Second water inlet 第二進水閥	Ø 1/2"	Ø 3/4"	Ø 3/4"
Drain valve 排水閥	Ø 3"	Ø 3"	Ø 3"
Door lock 門鎖	Electric 電	Electric 電	Electric 電
Payment system 支付系統	Not 不	Not 不	Not 不
Overall Width 總寬度	737 mm	800 mm	980 mm
Overall Depth 總深度	906 mm	933 mm	1130 mm
Overall Height 總高度	1272 mm	1313 mm	1465 mm
Net Weight 淨重	210 kg	280 kg	560 kg



Global Tech Laundry  
[www.globaltechlaundry.com](http://www.globaltechlaundry.com)

Tel. + 86 18818871709 / +86 13928709709  
N° 36F, 2F, Block B, Xinsanding Business Center, Yansha East Road  
Nanpu, Panyu District, Guangzhou, P.R. China – Zip Code 511431